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 Tuukka Kahila jätti seuraavan aloitteen: 
 
 Salon kaupunki on julkisuudessakin olleiden tietojen mukaan käynyt 

suoraan ja/tai yhdessä Yrityssalo Oy:n kautta erilaisia neuvotteluita 
esimerkiksi sijoittumisesta tai muista tarpeista eri yritysten sekä 
sidosryhmien kanssa. Viimeisimpänä esimerkkinä on Postin uusi 
logistiikkakeskus, jonka tarpeita on Salonkin toimesta alettu selvittämään. 
On myös julkisuudessa sekä erilaisissa muissa keskusteluissa todettu että 
vaikkei valinta osuisikaan Saloon, prosesseista ja neuvotteluista saadaan 
kuitenkin palautetta siitä, millaista tarjontamme on yritysten tarpeisiin 
nähden. 

 
 Tämä palaute on mielestäni kultaakin kalliimpaa, mutta sitä ei silti ole 

missään kohtaa avattu päätöksenteon tueksi. Olisi äärimmäisen tärkeää 
tietää millaisissa hankkeissa on oltu mukana, minkälaista palautetta niistä 
on kulloinkin saatu, miksi on onnistustuttu tai miksi epäonnistuttu 
yritysneuvotteluissa. Palautteen hyödyntäminen on jälleen askel kohti 
tiedolla johtamista sekä aidosti reaktiivista päätöksentekoa. 

 
 Esitän, että jatkossa Salon kaupunki muodostaa yhdessä Yrityssalo Oy:n 

kanssa kevyen yhteenvetoraportin käydyistä keskusteluista sekä niistä 
tulleista palautteista kvartaaleittain sekä vuosittaisen yhteenvedon esille 
tulleeseen dataan pohjautuen. Yhteenveto esitellään 
kaupunkikehityslautakunnalle ja kaupunginhallitukselle sekä 
kaupunginvaltuustolle vähintään esimerkiksi strategiatyöpajojen- ja 
iltakoulujen yhteydessä. 

 
 
 Ystävällisin terveisin, 
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